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OSNOVNA ŠKOLA 

PAVAO BELAS 

BRDOVEC 

KLASA: 007-04/23-02/1 

URBROJ: 238-3-129-23-4 

Brdovec, 29. ožujka 2023. 

 

ZAKLJUČCI 

 

25. sjednice Školskog odbora održane dana 29. ožujka 2023. godine u 17:30 sati u 

prostorijama Osnovne škole „Pavao Belas“ u Brdovcu. 

 

Sjednici su nazočni: 

1. Ivanka Tomić 

2. Jasna Stiperski 

3. Anđelka Ilić 

4. Mirjana Romih 

5. Saša Štimac 

 

 

 

Andrej Peklić, ravnatelj 

Snježana Smrkulj, tajnica 

 

 

Dnevni red: 

1. Usvajanje zapisnika 24. sjednice Školskog odbora 

2. Davanje prethodne suglasnosti u vezi sa zasnivanjem radnih odnosa u školi - predlaže 

ravnatelj 

3. Donošenje Izmjena i dopuna Plana nabava za 2023. godinu – predlaže ravnatelj 

4. Utvrđivanje prijedloga Odluke o izmjenama i dopunama Statuta OŠ “Pavao Belas” - predlaže 

ravnatelj 

5. Razno 

 

 

 

AD-1 

Zapisnik 24. sjednice Školskog odbora jednoglasno je usvojen. 

 

AD-2 

ZAKLJUČAK: 

Članovi Školskog odbora jednoglasno daju ravnatelju prethodnu suglasnost za zasnivanje radnog 

odnosa s Vjeranom Peklićem na radnom mjestu učitelja informatike na određeno puno radno vrijeme 

do zasnivanja radnog odnosa na osnovi ponovljenog natječaja. 

 

ZAKLJUČAK: 

Članovi Školskog odbora jednoglasno daju prethodnu suglasnost za sklapanje ugovora o radu na 

određeno puno radno vrijeme s Josipom Škrbec na radnom mjestu spremačice. 

 

 

 

AD-3 

ZAKLJUČAK 

Članovi Školskog odbora jednoglasno donose II. Izmjene i dopune Plana nabave za 2023. godinu. 
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AD-4 

ZAKLJUČAK: 

Članovi Školskog odbora jednoglasno utvrđuju prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Statuta OŠ 

„Pavao Belas“ prije dostave osnivaču na davanje prethodne suglasnosti. 

 

AD-5 

A) Ravnatelj navodi da je Školski odbor usvojio Godišnji izvještaj o izvršenju Financijskog plana za 

2022. godinu na sjednici održanoj 27.2.2023. Nakon navedene sjednice na zahtjev Zagrebačke 

županije voditeljica računovodstva izradila je proširenu Tablicu izvještaja o izvršenju Financijskog 

plana za 2022. godinu koju ravnatelj prezentira članovima Školskog odbora.  

B) Ravnatelj napominje da je u školi održano predavanje „Celijakija u vrtiću i školi“ 

C) Ravnatelj obavještava Školski odbor o provođenju nacionalnih ispita. 

D) Ravnatelj navodi da je u školi obilježen „Ljubičasti dan“ kako bi se iskazala podrška osobama s 

epilepsijom. 

 

 

Predsjednica Školskog odbora Ivanka Tomić zaključuje sjednicu u 18:23 sata. 

 

 

Zapisničar:      Predsjednica Školskog odbora: 

Snježana Smrkulj      Ivanka Tomić 

 

 


